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Protokół Nr II / 18 

z II sesji Rady Miejskiej w Ropczycach w dniu 29 listopada 2018 r. 

 

Prowadzący obrady (otwieranie i zamykanie dyskusji nad poszczególnymi punktami porządku 

obrad, udzielanie głosu, przeprowadzanie głosowań, ogłaszanie wyników głosowań, 

wykonywanie innych czynności składających się na prowadzenie obrad): Przewodniczący 

Rady Miejskiej – p. Grzegorz Bielatowicz. 

Czas trwania sesji: ok. 13.03 – 14.14. 

Miejsce obrad: Urząd Miejski w Ropczycach, sala konferencyjna. 

Przebieg obrad, streszczenia przemówień i dyskusji: 

 

1. 

Przewodniczący Rady – Otworzył 2 sesję Rady Miejskiej w Ropczycach. Na podstawie listy 

obecności radnych stwierdził prawomocność obrad.  

Przypomniał, że głosowanie na sesji będzie jawne, przy pomocy urządzeń do głosowania.  

Przypomniał wszystkim obecnym na sesji, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  W związku z powyższym, 

uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej wyraża się zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich 

danych osobowych.  

Przedstawił informacje o utworzonych klubach radnych w Radzie Miejskiej w Ropczycach:  

Klub Radnych Rady Miejskiej w Ropczycach Samorząd i Gospodarka - klub tworzą radni: 

Grzegorz Bielatowicz - przewodniczący, członkowie: Zenon Charchut, Mateusz Chmura, 

Genowefa Ciosek, Maria Golenia, Stanisław Marć, Józef Misiura, Dariusz Mormol, Andrzej 

Rachwał, Teresa Rachwał, Wojciech Róg.   

Klub Radnych „Klub Radnych Miejskich Prawo i Sprawiedliwość”: skład Klubu i jego władze: 

Dariusz Skórski – przewodniczący, Kazimierz Mądro – zastępca, Michał Przystaś – sekretarz, 

Mateusz Raś – skarbnik, oraz radni wchodzący w skład klubu Mariusz Bernat, Dariusz Herbut, 

Bogdan Madeja, Arkadiusz Kutkowski, Piotr Raś, Jan Rydzik.  

 

2. 

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o zmiany w porządku obrad: 

- korekta pisarska w porządku obrad w pkt. 11 jest powołanie przewodniczącego Komisji ma 

być wybór, tak jak w projekcie uchwały,  

- korekta pisarska w projekcie 3.14., którą radni otrzymali, 

- informacja z analizy oświadczeń majątkowych w związku z tym, że w ostatnich dniach 

wpłynęła na ten temat informacja z Urzędu Skarbowego, byłby to pkt 4,  

- zamknięcie sesji pkt. 5. 

Radny p. Jan Rydzik – jeśli można wprowadzić wolne wnioski czy zapytania. 

Przewodniczący Rady – jeśli chodzi o procedowanie na dzisiejszej sesji dostaliście państwo na 

7 dni przed projekt uchwał i ten projekt uchwał zostanie zaakceptowany przez was.  

Zmiany do porządku obrad zostały wprowadzone przy: za – 20 głosów, przeciw - 0, 

wstrzymujących się – 1. 

Porządek obrad w całości został przyjęty przy: za – 21 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku obrad (w przypadku wniosków o zmiany). 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 
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2) powołania Komisji Rewizyjnej i wyboru jej składu osobowego, 

3) powołania Przewodniczącego Komisji skarg, wniosków i petycji, 

4) powołania Komisji skarg, wniosków i petycji i wyboru jej składu osobowego, 

5) wyboru przewodniczącego Komisji ds. gospodarki komunalnej oraz rozwoju 

gospodarczego, 

6) powołania Komisji ds. gospodarki komunalnej oraz rozwoju gospodarczego i wyboru jej 

składu osobowego, 

7) wyboru przewodniczącego Komisji ds. oświaty, kultury i sportu, 

8) powołania Komisji ds. oświaty, kultury i sportu i wyboru jej składu osobowego, 

9) wyboru przewodniczącego Komisji ds. zdrowia i porządku publicznego, 

10) powołania Komisji ds. zdrowia i porządku publicznego i wyboru jej składu osobowego, 

11) wyboru przewodniczącego Komisji ds. rolnictwa, ochrony środowiska i bezpieczeństwa 

przeciwpowodziowego, 

12) powołania Komisji ds. rolnictwa, ochrony środowiska i bezpieczeństwa 

przeciwpowodziowego i wyboru jej składu osobowego, 

13) ustalenia wysokości wynagrodzenia Burmistrza Ropczyc, 

14) przystąpienia do realizacji zadania pn. "Budowa boiska wielofunkcyjnego przy ZS nr 3 w 

Ropczycach" w ramach programu Sportowa Polska - Program Rozwoju Lokalnej 

Infrastruktury Sportowej dofinansowanego ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej. 

4.Informacja z analizy oświadczeń majątkowych. 

5.Zamknięcie sesji. 

 

3. 

3.1)Powołanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady zgłosił kandydaturę radnego p. Stanisława Marcia. 

Radny p.Stanisław Marć wyraził zgodę na kandydowanie.   

Radny p. Dariusz Skórski zgłosił kandydaturę radnego p. Kazimierza Mądro. 

Radny p.Stanisław Marć wyraził zgodę na kandydowanie.   

Lista kandydatów na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej została zamknięta przy: za – 21 

głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Przewodniczący Rady poinformował, że według Statutu jeżeli celem głosowania jest wybór 

jednej z kilku osób przechodzi kandydatura, na którą oddano liczbę głosów większą od liczby 

głosów oddanych na pozostałe. 

Radny p.Kazimierz Mądro poinformował, że wyłącza się z głosowania.   

Głosowanie powtarzane z uwagi na wątpliwości co do braku głosu, przy radnym obecnym i 

możliwościami programu do głosowania. 

Wynik głosowania: Stanisław Marć – 11 głosów, Kazimierz Mądro – 9 głosów, jedna osoba 

wstrzymała się. 

Radny p. Dariusz Skórski – patrzcie państwo na wyniki, tutaj pisze; nieobecni i brak głosu, pan 

Kazimierz jeżeli wyłączył się od głosowania to powinno być brak głosu, w tym momencie jest 

przekłamanie, bo wstrzymując się wziął udział w głosowaniu, natomiast zgłosił na początku, 

że nie bierze udziału w głosowaniu, wstrzymanie się to jest też głosowanie. Proszę dopisać w 

uwagach do protokołu z sesji, że nie wziął udziału w głosowaniu, ze względu na art. 25a ustawy. 
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Reasumpcja głosowania – wynik głosowania w sprawie powołania przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej: Marć Stanisław – 11 głosów, Mądro Kazimierz – 9 głosów, 1 osoba nie brała 

udziału w głosowaniu. 

Uchwała została podjęta - na  Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej został powołany radny 

Stanisław Marć.   

 

3.2) Powołanie Komisji Rewizyjnej i wybór jej składu osobowego. 

Przewodniczący Rady przedstawił  proponowany skład Komisji Rewizyjnej. Zgłoszeni radni 

wyrazili zgodę na kandydowanie do Komisji Rewizyjnej: Genowefa Ciosek, Zenon Charchut, 

Józef Misiura, Wojciech Róg, Kazimierz Mądro, Dariusz Herbut, Dariusz Skórski, 

Mateusz Raś.      

Lista kandydatów – radnych do składu Komisji Rewizyjnej została zamknięta przy: za – 21 

głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta – do składu Komisji Rewizyjnej zostali wybrani radni: Genowefa 

Ciosek, Zenon Charchut, Dariusz Herbut, Józef Misiura, Kazimierz Mądro, Mateusz Raś, 

Wojciech Róg, Dariusz Skórski, przy: za – 21 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0. 

 

3.3) Powołanie Przewodniczącego Komisji skarg, wniosków i petycji. 

Przewodniczący Rady zgłosił kandydaturę radnej p. Genowefy Ciosek. 

Radna p. Genowefa Ciosek wyraziła zgodę na kandydowanie.   

Radny p. Michał Przystaś zgłosił kandydaturę radnego p. Dariusza Skórskiego. 

Radny p. Dariusz Skórski wyraził zgodę na kandydowanie i poinformował, że nie będzie brał 

udziału w głosowaniu, jest obecny, nie bierze udziału w głosowaniu. 

Lista kandydatów na przewodniczącego Komisji skarg, wniosków i petycji została zamknięta 

przy: za – 21 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Wynik głosowania w sprawie powołania przewodniczącego Komisji skarg, wniosków i petycji: 

Genowefa Ciosek – 11 głosów, Dariusz Skórski – 9 głosów,  1 osoba nie głosowała - brak głosu.  

Uchwała została podjęta - na Przewodniczącego Komisji skarg, wniosków i petycji została 

powołana radna Genowefa Ciosek.   

 

3.4) Powołanie Komisji skarg, wniosków i petycji i wybór jej składu osobowego. 

Przewodniczący Rady przedstawił  proponowany skład Komisji skarg, wniosków i petycji. 

Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie do Komisji skarg, wniosków i petycji:  

Dariusz Skórski, Mariusz Bernat, Michał Przystaś, Arkadiusz Kutkowski, Mateusz Chmura, 

Stanisław Marć, Dariusz Mormol, Wojciech Róg. 

Lista kandydatów – radnych do składu Komisji skarg, wniosków i petycji została zamknięta 

przy: za – 21 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta – do składu Komisji skarg, wniosków i petycji zostali wybrani radni: 

Mariusz Bernat, Mateusz Chmura, Arkadiusz Kutkowski, Stanisław Marć, Dariusz Mormol, 
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Michał Przystaś, Wojciech Róg, Dariusz Skórski, przy: za – 21 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymujących się - 0. 

 

3.5) Wybór przewodniczącego Komisji ds. gospodarki komunalnej oraz rozwoju 

gospodarczego. 

Przewodniczący Rady zgłosił kandydaturę radnego p. Zenona Charchuta. 

Radny p. Zenon Charchut wyraził zgodę na kandydowanie.   

Radny p. Mariusz Bernat zgłosił kandydaturę radnego p. Dariusza Herbuta. 

Radny p. Dariusz Herbut wyraził zgodę na kandydowanie i oświadczył, że nie będzie brał 

udziału w głosowaniu, które dotyczy jego osoby. 

Lista kandydatów na przewodniczącego Komisji ds. gospodarki komunalnej oraz rozwoju 

gospodarczego została zamknięta przy: za – 21 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Wynik głosowania w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji ds. gospodarki komunalnej 

oraz rozwoju gospodarczego: Zenon Charchut – 11 głosów, Dariusz Herbut – 9 głosów,  1 

osoba nie głosowała - brak głosu.  

Uchwała została podjęta - na Przewodniczącego Komisji ds. gospodarki komunalnej oraz 

rozwoju gospodarczego został wybrany radny Zenon Charchut.   

 

3.6) Powołanie Komisji ds. gospodarki komunalnej oraz rozwoju gospodarczego i wybór jej 

składu osobowego. 

Przewodniczący Rady przedstawił  proponowany skład Komisji ds. gospodarki komunalnej 

oraz rozwoju gospodarczego. Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie do Komisji ds. 

gospodarki komunalnej oraz rozwoju gospodarczego: Grzegorz Bielatowicz, Maria Golenia, 

Andrzej Rachwał, Teresa Rachwał, Dariusz Herbut, Michał Przystaś, Mariusz Bernat, 

Jan Rydzik. 

Lista kandydatów – radnych do składu Komisji ds. gospodarki komunalnej oraz rozwoju 

gospodarczego została zamknięta przy: za – 21 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta – do składu Komisji ds. gospodarki komunalnej oraz rozwoju 

gospodarczego zostali wybrani radni: Mariusz Bernat, Grzegorz Bielatowicz, Maria Golenia, 

Dariusz Herbut, Michał Przystaś, Andrzej Rachwał, Teresa Rachwał, Jan Rydzik, przy: za – 21 

głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0. 

 

3.7) Wybór przewodniczącego Komisji ds. oświaty, kultury i sportu. 

Przewodniczący Rady zgłosił kandydaturę radnego p. Józefa Misiurę. 

Radny p. Józef Misiura wyraził zgodę na kandydowanie.   

Radny p. Dariusz Skórski zgłosił kandydaturę radnego p. Mateusza Rasia. 

Radny p. Mateusz Raś  wyraził zgodę na kandydowanie i zaznaczył, że wyłącza się z 

głosowania. 
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Lista kandydatów na przewodniczącego Komisji ds. oświaty, kultury i sportu została zamknięta 

przy: za – 20 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, 1 osoba nie brała udziału w 

głosowaniu. 

Wynik głosowania w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji ds. oświaty, kultury i sportu: 

Józef Misiura – 11 głosów, Mateusz Raś  – 9 głosów,  1 osoba nie brała udziału w głosowaniu.   

Uchwała została podjęta - na Przewodniczącego Komisji ds. oświaty, kultury i sportu został 

wybrany radny Józef Misiura.   

 

3.8) Powołanie Komisji ds. oświaty, kultury i sportu i wybór jej składu osobowego. 

Przewodniczący Rady przedstawił  proponowany skład Komisji ds. oświaty, kultury i sportu. 

Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie do Komisji ds. oświaty, kultury i sportu: 

Kazimierz Mądro, Bogdan Madeja, Mateusz Raś, Maria Golenia, Dariusz Mormol, Teresa 

Rachwał. 

Lista kandydatów – radnych do składu Komisji ds.  oświaty, kultury i sportu została zamknięta 

przy: za – 21 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta – do składu Komisji ds. oświaty, kultury i sportu zostali wybrani radni: 

Maria Golenia, Bogdan Madeja, Kazimierz Mądro, Dariusz Mormol, Teresa Rachwał, 

Mateusz Raś, przy: za – 21, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0. 

Reasumpcja głosowania (problemy techniczne):  

Lista kandydatów – radnych do składu Komisji ds.  oświaty, kultury i sportu została zamknięta 

przy: za – 21 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta – do składu Komisji ds. oświaty, kultury i sportu zostali wybrani radni: 

Maria Golenia, Bogdan Madeja, Kazimierz Mądro, Dariusz Mormol, Teresa Rachwał, 

Mateusz Raś, przy: za – 21 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0. 

 

3.9) Wybór przewodniczącego Komisji ds. zdrowia i porządku publicznego. 

Przewodniczący Rady zgłosił kandydaturę radnego p. Andrzeja Rachwała. 

Radny p. Andrzej Rachwał wyraził zgodę na kandydowanie.   

Radny p. Dariusz Herbut zgłosił kandydaturę radnego p. Piotra Rasia. 

Radny p. Piotr Raś wyraził zgodę na kandydowanie i poinformował, że nie będzie brał udziału 

w głosowaniu. 

Lista kandydatów na przewodniczącego Komisji ds. zdrowia i porządku publicznego została 

zamknięta przy: za – 20 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, 1 osoba nie wzięła 

udziału w głosowaniu. 

Wynik głosowania w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji ds. zdrowia i porządku 

publicznego: Andrzej Rachwał – 11 głosów, Piotr Raś – 9 głosów,  1 osoba nie wzięła udziału 

w głosowaniu. 

Uchwała została podjęta - na Przewodniczącego Komisji ds. zdrowia i porządku publicznego 

został wybrany radny Andrzej Rachwał.   

 

3.10) Powołanie Komisji ds. zdrowia i porządku publicznego i wybór jej składu osobowego. 
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Przewodniczący Rady przedstawił  proponowany skład Komisji ds. zdrowia i porządku 

publicznego. Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie do Komisji ds. zdrowia i 

porządku publicznego: Jan Rydzik, Piotr Raś. 

Lista kandydatów – radnych do składu Komisji ds. zdrowia i porządku publicznego została 

zamknięta przy: za – 21 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta – do składu Komisji ds. zdrowia i porządku publicznego zostali 

wybrani radni: Piotr Raś, Jan Rydzik, przy: za –21 głosów, przeciw –0, wstrzymujących się -0. 

 

3.11) Wybór przewodniczącego Komisji ds. rolnictwa, ochrony środowiska i bezpieczeństwa 

przeciwpowodziowego. 

Przewodniczący Rady zgłosił kandydaturę radnego p. Bogdana Madei. 

Radny p. Bogdan Madeja wyraził zgodę na kandydowanie i poinformował, że nie będzie brał 

udziału w głosowaniu.   

Lista kandydatów na przewodniczącego Komisji ds. rolnictwa, ochrony środowiska i 

bezpieczeństwa przeciwpowodziowego została zamknięta przy: za – 21 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Wynik głosowania w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji ds. rolnictwa, ochrony 

środowiska i bezpieczeństwa przeciwpowodziowego: Bogdan Madeja – za 20 głosów, przeciw 

0, wstrzymujących się 0, 1 osoba nie wzięła udziału w głosowaniu.    

Uchwała została podjęta - na Przewodniczącego Komisji ds. rolnictwa, ochrony środowiska i 

bezpieczeństwa przeciwpowodziowego został wybrany radny Bogdan Madeja.   

 

3.12) Powołanie Komisji ds. rolnictwa, ochrony środowiska i bezpieczeństwa 

przeciwpowodziowego i wybór jej składu osobowego. 

Przewodniczący Rady przedstawił  proponowany skład Komisji ds. rolnictwa, ochrony 

środowiska i bezpieczeństwa przeciwpowodziowego. Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na 

kandydowanie do Komisji ds. rolnictwa, ochrony środowiska i bezpieczeństwa 

przeciwpowodziowego: Mateusz Chmura, Grzegorz Bielatowicz, Piotr Raś, Arkadiusz 

Kutkowski. 

Lista kandydatów – radnych do składu Komisji ds. rolnictwa, ochrony środowiska i 

bezpieczeństwa przeciwpowodziowego  została zamknięta przy: za – 21 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta – do składu Komisji ds. rolnictwa, ochrony środowiska i 

bezpieczeństwa przeciwpowodziowego zostali wybrani radni: Grzegorz Bielatowicz, Mateusz 

Chmura, Arkadiusz Kutkowski, Piotr Raś, przy: za – 21 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących 

się - 0. 

 

3.13) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Burmistrza Ropczyc. 

Przewodniczący Rady – Rada Miejska uchwala co następuje: Ustala się miesięczne 

wynagrodzenie za pracę burmistrza Ropczyc w następującej wysokości: 1) wynagrodzenie 

zasadnicze w wysokości równej 100 % górnej granicy stawki określonej 

w tabeli stanowisk pracowniczych wójtów (burmistrzów, prezydentów miast), starostów 
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i marszałków województw, właściwej dla stanowiska burmistrza w gminie powyżej 15 tyś. do 

100 tyś. mieszkańców, 2) dodatek za wieloletnią pracę w wysokości  20 % wynagrodzenia 

zasadniczego, 3) dodatek funkcyjny w wysokości równej 100 % górnej granicy stawki zawartej 

w pkt. 1, 4) dodatek specjalny w kwocie wynoszącej 40 % łącznie wynagrodzenia zasadniczego 

i dodatku funkcyjnego. Ponadto Burmistrzowi zgodnie z właściwymi przepisami przysługują: 

nagrody jubileuszowe i dodatkowe wynagrodzenie roczne. Wykonanie uchwały powierza się 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej. Traci moc uchwała NR LIV/524/18 Rady Miejskiej w 

Ropczycach z dnia 22 czerwca  2018 r. w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia 

Burmistrza Ropczyc. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia, z mocą obowiązującą od 22 

listopada 2018 r. 

Radny p. Dariusz Skórski – Pytanie, pani skarbnik się wypowie, czy pan burmistrz do tej pory 

miał wynagrodzenie w równej wysokości jak proponowane teraz czy się zmieniło. 

Skarbnik p. Beata Malec poinformowała, że w takiej samej. 

Radny p. Dariusz Skórski – skoro w takiej samej, pan burmistrz powołał dwóch 

wiceburmistrzów, do tej pory był jeden, czy w związku z tym, że zastępca pan Marek dostał 

jakieś obowiązki, z których pewnie pan burmistrz się zrzekł na jego rzecz, czy za tym 

zrzeczeniem się obowiązków nie powinno pójść obniżenie chociażby delikatnie, 

wynagrodzenia pana burmistrza. W tym głosowaniu nie narzucamy dyscypliny klubowej, 

każdy głosuje według swojego uznania.  

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia 

Burmistrza Ropczyc przy: za 15 głosów, przeciw 4, wstrzymujących się 2.  

 

3.14) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji zadania pn. "Budowa boiska 

wielofunkcyjnego przy ZS nr 3 w Ropczycach" w ramach programu Sportowa Polska - Program 

Rozwoju Lokalnej Infrastruktury Sportowej dofinansowanego ze środków Funduszu Rozwoju 

Kultury Fizycznej. 

Z-ca Burmistrza p. Marek Misiura – Prosimy o podjęcie uchwały dotyczącej przystąpienia do 

realizacji zadania pod nazwą budowa boiska wielofunkcyjnego w zespole szkół nr 3 w 

Ropczycach w ramach programu Rozwoju Lokalnej Infrastruktury Sportowej, 

dofinansowywanego ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej. Uchwała została 

poprawiona z uwagi na niepełną nazwę funduszu, z którego realizowany jest w części projekt. 

Jest to uchwała nie rodząca na ten moment skutków finansowych. Jest wymagana przez 

Ministerstwo Sportu. Z treści uchwały wynika, że jako gmina zobowiązujemy się zabezpieczyć 

środki na 2019 rok. To zadanie zostało dofinansowane przez Ministerstwo Sportu z drugim 

zadaniem w ramach jednego wniosku czyli budowa hali przy szkole nr 1. Z tamtym zadaniem 

było łatwiej bo ministerstwo otrzymało dokumenty zabezpieczające środki, to zadanie jest 

przewidziane na II i III kwartał 2019 roku. Ta uchwała warunkuje podpisanie umowy przez 

Ministra Sportu.  

Radny p. Kazimierz Mądro – co to jest budowa boiska, co ona obejmuje, nie znam tematu. 

Z-ca Burmistrza p. Marek Misiura – Projekt został przygotowany przez Referat Rozwoju 

Gospodarczego. O ile pamiętam, boisko przy szkole nr 3 poliuretanowe, bliźniacze do tych, 

które powstają przy szkołach, myślę, że podobne powstało w Niedźwiadzie Dolnej, w Gnojnicy 

Dolnej.  

Radny p. Dariusz Herbut – Chciałem prosić koleżanki i kolegów radnych o przychylne 

głosowanie na temat tego projektu. Na północno-zachodniej ścianie naszej gminy w zasadzie 

nie ma takiego boiska, nie ma w Lubzinie, ani na Czekaju, ani na Chechłach. Pozostałe zespoły 

szkół takie boiska posiadają – Niedźwiada jedna i druga, Gnojnica, Witkowice. Uzupełnimy 
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lukę, bo w zespole szkół na Czekaju kształci się około 300 dzieci, jest to niezbędna część 

infrastruktury, którą chcemy wykonać. Jest dotacja około 160 tys. zł z Ministerstwa Sportu, 

więc warto to wykorzystać.  

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia 

Burmistrza Ropczyc przy: za 21 głosów, przeciw 0, wstrzymujących się 0.  

 

4. 

Przewodniczący Rady poinformował, że przekazuje radnym do zapoznania się informację 

Naczelnika Urzędu Skarbowego w Ropczycach z dnia 26 listopada 2018 r. z analizy ostatnio 

złożonych oświadczeń majątkowych i prosi o zapoznanie się z tą informacją.  

Przewodniczący Rady poinformował, że w programie E-sesja radni otrzymali projekt budżetu 

gminy na 2019 rok. 

 

5. 

Przewodniczący Rady zamknął 2 sesję Rady Miejskiej w Ropczycach.  

 

Protokolanci:  

Elżbieta Klimek inspektor w Biurze Rady Miejskiej,  

Bernadeta Cholewa inspektor w Biurze Rady Miejskiej. 

 

          

 

             

 

 


